
Vprašanja
delegatov

in odgovori pristojnih služb

Jože Slovenc, delegat družbenopoli-
tičnega zbora, je vpraSal, kako je z
nezasedeninu stanovanji oz. hiSami.
Takšnih prknerov je več, je dejal, da
lastnik ne stanuje v svoji hiši oz. sta-
novanju, ampak drugje. Kaj določa

zakon o taklh primerih in kaj se da
ukreniti, ker tako ne sme biti. Enako
vprašanje s konkretnim primerom je
zastavil tudi delegat £tane Hrast.

• Odgovor, ki ga je pripravil od-
delek za komunaino in stanovarvjsko
gospodarstvo obfiinske uprave s« gla-
si:

Glede uporabe vedjih stanavanj do-
loča 13. čien zakona o stanovanjskih
rasanerjib. (Uradni list SRS št. 18/74),
da moxa uporabnik v 30 dneh javiti
občinskemu upravnemu organu, v ka-
terem stanovanju bo obdržai stano-
vanjsko pravlco oa. katero stanovanje
bo uporabljal. Ce pa uporabnik dveh
stanovanj tega ne sporoči, odlo« o
tem upravnd organ, katero -stanovanje
mora izprazniti.

Zahtevo za izpraznitev stanovanja
pa lahko poda stanovanjsacemu organu
tudi kradevna ali stanoTanjska skup-
nost in vsakdo, ki ima na takl izpraz-
nitvi pravni interes.

Delegat družbenoipolitičnega zbora
Stane Portuna in delegata krajevne
skupnosti Posavje so vprašall^ kako je
z gradbenim zemljižfiem za taborniško
organizacijo »Bidkova skaia« ob Slo-
venčevi ullci in kaj je občinska skup-
ščlna ukrendla glede tega zemljlšča.

• Odgovor je pripravil oddelek za
urbanizem in gradbene zadeve:

Del zemljišča za gradnjo objekta
taborniSke organizad-je »Bičkova ska-
la« je investitorju že dodeljen; za dm-
gi del zemljišča pa je izvršni svet ob-
činske skupščine Bežigrad sprejel
sklep, da se lahko dodeli. ZemljiSče
bo dodeljemo po izdelavi delilnega na-
črta. Dejstvo, da 'zemljišče v celotd in-
vestitorju še ni dodeljeno z odločbo,
ne zadržuoe izdajo lokacijskega dovo-
ljenja, ker je tudi v sklepu izvršnega
sveta rečeno, da se lokacijsko dovo-
ljenje lahko izda. Vendar so lastsiiki
objektov, ki stojijo vzhodno od zemlji-
šča, predviden^a za gradnjo objekta
»Bičkove skale« izjavili, da nasprotu-
jejo predlagani lokaciji, ker dovozna
cesta v širini 5 metrov, predvidena
med objektom »Bi6kove skale« in vzho-
dno stoječtmi objekti ne zadostuje za
dovoz k obstoječim objektom. Zatp je
upravni cirgan vmil lokacajsko doku-
mentacijo Ljubljanskemu urbanistiC-
nemu zavodu, da lokaoijsko dokumen-
tacijo dopoini z izjavo glede dovozne
ceste tn da jo oprenu s predpisanim
soglasjem Urada za promet mestne
skupščine LJubljana. Lokacijskega do-
voljenja torej do danes niso izdali le
zaradi nasprotovanj lastnikov vzhodno
stoječih objektov.

Delegat krajevne skupnosti Tomafie-
vo je prosil za odgovtsr, kdaj bo ur&-
jena Tomačevska cesta, ki ]e polna
luž in kdaj bo začela poslovati trgo-
vina. i

• Oddelek ja komunalno in stano-
vanjsko gospodarstvo občinske nprave
je odgovoril:

Tomačevsko cesto so uredill mese-
ca jullja. Dela je izvajalo Komunalno
podjetje Vlč, ki je bilo najugodm«uši
ponudnilc. Sredstva je prispevai cestni
sklad občine Bežigrad.

Glede začetka poslovanja trgovlne
v Tomačevem so povprašali pri LJub-
ljanskih mlekarnah — TOZD trgovine.



DobiU so (6. 9. 1974) naslednji odgo-
vor:

»Ljubljanske miekarne so kupile v
TomaCevem poslovno stanovanjsko
stavbo. Po pogodbi iried prodajalcem
t. j . gradbenim podjetjem Univerzal,
Ljubljana, Glavarjeva 8, je bilo dolo-
fieno, da bo poslovni prostor uporab-
ljen za namestitev opretne in vselitev
do 25. februarja 1974.

Prodajalec pa se ni držal pogodbe.
niti rokov, ker stavba še m priključe-
na na električno omrežje.

Vzroki za to nam niso znani, vse-
kakor pa kupca ne prizadene nobena
krlvda, ke ni bil ob podpisu pogodbe
seznanjan z zadržkom.

V Tomačevem je bila zgrajena letos
nova trafo postaja in je bila stavba 6.
9. 1974 priključena na električno omre-
žje. S tem je dana možnost, da pro-
dajalec stavbo dokonča, si pridobi
uporabno dovoljenje in jo preda kup-
cu, nakar bo le ta ta to j uredil trgo-
vino.«

Delegat zbora združenega dela IZ
»Energoinvesta« je vprašad, kako je 2

gradnjo nove trgovine v spodnjem de-
lu Cmufi, ker sedanja trgovina ne
ustreaa. Opozoril je še na izhod ceste
LZ spodnjih Crnuč na Titovo cesto.

• Podjetje Mercator TOZD Gnna-
da je 4. septembra 1974 odgovorilo:

»Točen rok, kdaj bo zgrajena, je
težko dati.

Lokacija, kjer bo stal novi objekt,
je že izdana. Narejen je idejni načrt.
Bavno pred nekaj dnevi smo dokon-
6no razčistiii lastninske odnose zemlji-
šča, kar je šele podlaga, da lahko na-
ročimo glavni načrt.

Računamo. da bo spomladl 1975 vsa
dokumemtacija za gradnjo pripravlje-
na. Na žailost je resnlca, da je posto-
pek za prtdobitev kompletnega inve-
sticijskega načrta zelo dolg. Mimogre-
de naj povemo, da je imela Grmada
pred par l«ti že zagotovtljena sredstva
za gradnjo omenjanega objekta, pa jih
zaradi neizdelane dokumentacije ni
mogla črpato.

Kondno moramp povedatl tudi to,
da sredstva za gradnjo nove trgovine

trenutno niso zagotavljena. Nekaj sred-
stev ima naša TOZD, razllkp pa bo
treba nekje najti. Prav tu prosiino
občinsko skupščino, da nam bi po svo-
jih močeh ali pa preko banke poma-
gala, da bi prepotrebni objekt čim-
prej zgradili.«

Glede ceste pa je oddelek za komu-
nalno i n ' stanovanjsko gospodarstvo
odgavoril:

Castna povezava spodnjega dela Cr-
nuč s Titovo cesto bo rešena, ko bo
dokon6no sprojektiiraino omrežje za ta
del Crnuč. Ta dela pa so odvisna od
zazidave na tom območju, ki pa je v
projektiranju.

Delegat Zbora združenega dela iz
Iskre je dejal, da njiiiova organiza-
cija združenega detla prejoma prema-
lo izvodov časopisa »Zbar občanov«.

Uprava časopi&a »Zbor občanovo jo
odgovOTHa:

Iskra — Tela, Savska 3, dobiva p o
200 jzvDdov vsake Stevilke čascpisa
»Zbor občanjO«?«. Dostavtja jiin ga ob-
rat odpreme TOED časopisi CGP
»D©Lo<c.


